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Närvarande Lena Pira, Monica Gripp, Eva Tufvesson, Britt-Marie Ek, Marianne Lundqvist, Birgitta 
Jönsson, Gunilla Hepp  
 
Plats: Hemma hos Marianne Lundqvist 
 

 

1. Mötets öppnande President Lena Pira öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare Britt-Marie Ek valdes till sekreterare. 
 

3. Godkännande av 
dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

4. Val av justerare Monica Gripp valdes att justera dagens protokoll 
 

5. Föregående protokoll 
 

Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes. 
 

6. Info presidenten Den 9/11 hade Simrishamns kommun ett välkomstmöte för 
nyinflyttade i kommunen. Vi fick där presentera Inner Wheel 
under några minuter. Efteråt fanns det möjlighet att prata mer 
med deltagarna och förhoppningsvis kan det bli att någon 
kommer med som gäst och kanske ett par nya medlemmar. Det 
var inte många som kände till IW. Ett bra tillfälle att presentera 
oss på men främst gäller nog personliga kontakter för att värva 
medlemmar. Eva Tufvesson får in en ny medlem efter nyår. 
 
Orange Day förbereder vi bättre till nästa år och vi kan ev. 
samarbeta med andra organisationer. Vi diskuterar synligheten 
varje gång vi ses. 
 
Medlemsvård: Julkort ska skickas till hedersmedlemmar och de 
som inte kommer så ofta på mötena. 

7. Info sekreterare Inget att rapportera. 

8. Info klubbmästare ”Hemma hos” var till stor belåtenhet. Fungerade bra med 
fördelning i lite mindre grupper. 
 
Allt klart inför decembermötet på Rörums Gårdshotell den 
11/12. 



 

 

 

 ”Lådan” kommer med till Rörum och vinlotteriet tas upp i 
januari.  
 
På mötet 15e januari blir det egen-presentation av tre nya 
medlemmar. (ev bara två eftersom en inte är bosatt här) 
 
Mötet i februari är klart. Lunch på Hammanhögs gästis och 
därefter besök hos Fria Händer garnbutik i Tjustorp. 
 
HLR tas upp på mötet i mars. 
 
 

9. Info kassör 
 

En medlem har ej betalat avgiften trots flera påminnelser. 
Medlemskapet avslutas vid årsskiftet om inget händer. 
 
Skattmästaren hade inte fått info om att det var skattmästarens 
uppgift att beställa namnbrickor. Hon har nu beställt dem till de 
nya medlemmarna. 
 
På DM föreslogs en höjd avgift på 30kr till distriktet. För IW Nytt 
till vad? Om det går igenom kanske vi måste höja 
medlemsavgiften. Ev. gå samman med andra klubbar i distrikt 
239 för att ifrågasätta och protestera? 
 

10. Info ISO  Inget 

11. Kommande 
medlemsmöten  

Se punkt 8. 

12. Övriga frågor Britt-Marie Ek, Lena Pira och Eva Tufvesson har fått inloggning 
till kommunens Interbook Go. Simrishamns kommuns 
föreningsregister  och bokningssystem. Där kan vi ansöka om ev 
bidrag. 

13.Nästa styrelsemöte 

 
Den 4/12 kl 14.00 träffas vi hos Eva Tufvesson i Simrishamn. 

14. Mötet avlsutas Lena Pira avslutade mötet och vi tackade Marianne för kaffe 
och god äppelkaka med glass och vaniljsås!  
  

Simrishamn 24-11-20 
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